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 "Vanuit de oppositie streven wij naar beter bestuur".  

 

 

 

Afschakelplan voor de gemeente Bertem 

Het plan wil een schaarste tegengaan.   Een week op voorhand worden alle 

bewoners aangeraden zuinig om te gaan met energie.  Pas als dit niet helpt, treedt 

het afschakelplan in actie.  De angst is minder dit jaar en Bertem gaat ervan uit dat 

ze niet aan de beurt gaan komen. 

Budgetwijziging  

Met de veranderingen bij de Brandweer hangt er voor Bertem en andere 

gemeentes rond Leuven mogelijk nog een serieuze kost in het verschiet.  Het gaat 

om kosten van het 1ste jaar dienstverlening.   De gouverneur heeft nu beslist dat de 

gemeentes nu reeds 2 van de 4 kwartalen moeten betalen tot er een uitspraak in de 

hangende rechtszaak van de gemeente Holsbeek. 

De rioleringswerken van de toegangsweg naar de chirolokalen in Korbeek Dijle kan 

niet via Riobra gesubsidieerd worden.  Dit door een fout van het college die deze 

werken niet had opgenomen in de raming. 

Het budget van de werken van centrum Leefdaal wordt met 440.000,00 verminderd 

om het verschil toe te rijden.   Daar tegenwoordig de offertes van de aannemers 

lager liggen dan de voorziene bedragen zou dit geen gevolgen mogen hebben voor 

de werken in Centrum Leefdaal volgens het college. 

Klimaatplan 

Het klimaatplan draait rond het verlagen van de CO2 uitstoot met 20% tegen 2020.  

Gezien in Bertem 70% van de CO2 uitstoot komt van het auto verkeer op de 

snelwegen, zal 20% besparen op de rest niet evident zijn.    De gemeente kan enkel 

zijn best doen maar heeft niet veel invloed op de uitstoot via de autosnelwegen. 

Vragenkwartiertje 

• De electriciteitscabine in Leefdaal rechtover de KBC is serieus in verval.  De N-VA 

fractie vroeg of er plannen zijn gezien er in Leefdaal ter hoogte van Het Bies al 

een cabine is afgebroken.   Het college wil niet direct een beslissing nemen en 

kijken wat het beste is : restaureren en een nieuwe bestemming geven of 

afbreken. 

• We hebben ook gevraagd dat de wegbewijzering bij werken beter wordt 

opgevolgd door de gemeente zodat er geen gevaarlijke situaties ontstaan zoals 

aan de Tervuurse Steenweg bij de werken in de Mezenstraat.    

 

 

 

 


